

NOTE DE SERVICE

MEMORANDUM

date:	29 février 2024	Memo n°: 20240229-01
à :	Tous les utilisateurs du laboratoire central du site Glen CUSM	
to:	All MUHC Glen Central Laboratory Users	
de:	Dr. Alexis Baass	Rebecka Lang, B.Sc (Hons)
from:	Biochimiste médical, CUSM Medical Biochemist, MUHC	Chef de service, Laboratoire central- site Glen Laboratory Manager, Central Laboratory – Glen Site
objet :	Demande d'analyse d'électrophorèse	
subject:	Request for Electrophoresis Analysis	

ENGLISH WILL FOLLOW

Afin d'améliorer les services d'électrophorèse offerts au Laboratoire central du site Glen du CUSM, nous demandons à tous les laboratoires qui envoient des échantillons pour l'électrophorèse des protéines sériques ou l'électrophorèse des protéines urinaires d'inclure le RÉSULTAT DE LA PROTÉINE TOTALE dans la liste de travail/transfert.

Cela éviterait de devoir répéter le dosage des protéines totales au Laboratoire central - Site Glen et de retarder inutilement l'obtention des résultats.

Si vous avez des questions à ce sujet, veuillez communiquer avec le Service à la clientèle des laboratoires cliniques au 514-934-1934, poste 35687.

Merci de votre compréhension et de votre coopération.

In order to improve the electrophoresis services offered at the Central Laboratory of the MUHC Glen Site, we kindly request that all laboratories sending specimens for Serum Protein Electrophoresis or Urine Protein Electrophoresis include the TOTAL PROTEIN RESULT on the work/transfer list.

This would prevent the Total Protein assay from having to be repeated at the Central Laboratory – Glen Site and the results from being delayed unnecessarily.

Should you have any questions regarding this matter, please contact Client Services for Clinical Laboratories at 514-934-1934 ext 35687.

We thank you for your understanding and cooperation.